「TC SPOTLIGHT 点 e-Newsletter of the VTC | October 2022

香港赛马会奖学金 - 职业教育奖学金 得奖同学分享专业发展路

Hong Kong Jockey Club Scholarship Awardees exchange views at sharing session





"The Hong Kong Jockey Club Scholarships - Vocational Education Scholarship Awardee Sharing Session 2022" was held successfully on 1 September 2022 at the Happy Valley Stand, Happy Valley Racecourse. Ms Winnie Yip, Executive Manager, Charities (Grant Making – Arts, Culture, Heritage and Talent Development) of The Hong Kong Jockey Club, encouraged students to pursue their dreams with passion and step up to serve our communities. Mr Antony Wong, Co-founder and Chief Operating Officer of Social Career, was invited as a guest speaker to share his journey and experience in founding the tech venture, Social Career, and to encourage students to stay perseverance during tough time and be empathetic to build a caring society.

2022年度「香港赛马会职业教育奖学金」分享会于2022 年9月1日在跑马地快活看台顺利举行。香港赛马会慈善 事务高级经理(艺术、文化、保育及人才发展)叶巧儿女士 勉励得奖同学继续努力,追寻理想,将来回馈社会。应邀 担任演讲嘉宾的「社职」共同创办人及营运总监黄景龙先 生,分享他创办科技企业 - 「社职」的历程和经验,并鼓励 学生在困难时保持毅力,以同理心建设关爱社会。



两位往届得奖同学也分享了他们把握新机遇的经验, 其中陈洁仪同学分享了她在艺术方面的发展以及去年 在瑞士巴塞尔艺术展上展出的作品。冯冠伦同学则分 享了他转行的经验和心路历程。最后职业训练局机构 拓展处处长颜淑贤女士致辞,对香港赛马会的慷慨解 囊表示衷心的感谢,并鼓励同学为社会作出贡献。自 2016/17年至今,奖学金已资助逾80名青年学院职专 文凭毕业生升读高级文凭课程,以及资助共18名VTC 高级文凭毕业生,赴笈海外修读有关飞机工程、海事科 技、环境工程、建筑、设计或旅游款待等学士学位课程。



Two alumni scholarship awardees also shared their experience of grasping new opportunities. Ms Kristin Chan shared her personal development in art and work presented in Art Basel in Switzerland last year. Mr Allen Fung shared his experience of career change. Ms Winnie Ngan, Director of the Institutional Advancement Office of VTC, expressed her sincere gratitude for the generosity of the Hong Kong Jockey Club and encouraged students to contribute to the development of Hong Kong. Since 2016/17, the Hong Kong Jockey Club Scholarships have supported more than 80 graduates from the Diploma of Vocational Education to pursue further studies at Higher Diploma and also 18 graduates of Higher Diploma to pursue further studies at overseas degree programmes in the fields of Marine, Environmental, Architecture, Aerospace, Design and Hospitality.